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ROZHODNUTI

Disciplinarni komise Ceské asociace amerického fotbalu rozhodla, dne 1.12.2011, ve
slozeni Martin Sindler a Barbora Svétlikova, ve v&ci poruseni pravidel NCAA platnych pro
zapasy Fizené CAAF, hra¢em klubu Pribram Bobcats Tomasem Berankem

takto:

Tomas Beranek se uznava vinnym tim, Ze se dne 1.10.2011, v zapase mezi
juniorskymi tymy klubG Pribram Bobcats a Prague Panthers, dopustil v prabeéhu hry
dvakrat nesportovniho chovani, za které meél byt rozhodcéimi ze zapasu vyloucen. Svym
jednanim tak naplnil znaky prestupku dle ust. ¢l. 4 odst. 7 pism. b) DR CAAF.

Za tento prestupek se Tomasi Berankovi, dle sust. ¢l. 9 odst. 1 pism. a) DR
CAAF, uklada napomenuti.

Tomasi Berankovi se dale uklada povinnost uhradit spravni poplatek za rozhodnuti
disciplinarni komise ve vysi 200,— K& v souladu s ust. &l. 8 odst. 1 DR CAAF', a to ve
lhité 7 dnt od dorudeni rozhodnuti.

Odtvodnéni:

Na zaklade zapisu o odehraném ligovéem zapase Ceské juniorské ligy amerického
fotbalu mezi kluby Pribram Bobcats a Prague Panthers, ktery byl radné dorucen
disciplinarni komisi dne 3.10.2011, bylo zahajeno disciplinarni rizeni.

Dle zapisu, vypracovaného rozhod¢im panem Pavlem Moravcem byl pocet hraca:
BOB: 21, PAN: 36. Dale hra¢c Bobcats Tomas Beranek obdrzel 2 nesportovni chovani v
prvni ¢trvting, ale po dohodé& hlavniho rozhodciho a trenéra byl vykazan ze hristé do konce
polo¢asu s tim Ze mliZze nastoupit v druhé pili.

Pravidla. NCAA platna pro zapasy rizené CAAF uvadi, Ze dopusti-li se hrac
v jednom zéapase dvakrat nesportovniho chovani bude ze zapasu vyloucen. Toto pravidlo
v8ak nebylo hlavnim rozhodcéim akceptovano a hraci byl umoZnén navrat do zapasu v druhé
ptlce. Jednani rozhodciho bylo dle jeho vyjadreni benevolentni vzhledem k tomu, Ze se
jedna o juniorskou soutéz.

1! Pokuta se odecita ze slozené sout&zni kauce dotéeného klubu v souladu s ust. bodu 3.B.3 (sout&zni kauce)

HR CAAF. Spravni poplatek spojeny s rozhodnutim o viné a trestu musi prestupce uhradit na acet CAAF
¢.:6319190237/0100.



Zastupce klubu Pribram Bobcats se ke skutetnostem uvedenym do zapisu
nevyjadril.

Disciplinarni komise se priklani k nazoru hlavniho rozhod¢itho pana Moravcee, Ze
,vylouceni na polovinu zapasu“ a napomenuti k potrestdni hrace postaci. Nicméné toto
jednani nebude hraci ze strany DK v dalsich pripadech tolerovano.

K jednani rozhod¢iho pana Pavla Moravce se DK vyjadri ve zvlastnim rozhodnuti.

Na zaklade zjistenych skutecnosti z prGbeéhu disciplinarniho fizeni rozhodla
disciplinarni komise o viné a trestu tak, jak je uvedeno ve vyroku tohoto usneseni.

Poucéeni o opravném prostfedku:

DK odvolani proti tomuto rozhodnuti nepfipousti.

V Pribrami, dne 1.12.2011

Martin Sindler, v. r.
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